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vAš DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/09255/2022

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Bc. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E-MAIL: andrea.skalníkova©prah321.cz

DATUM: 26.05.2022

Zápis č. 4/2022 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 25.05.2022

Zahájení jednání 17:04 hod

Ukončení jednání: 18:54 hod

Místo jednání: Velká zasedací síň

l. Učastníci jednání

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Bc. Andrea Skalníková — tajemnice komise

Ing. Jaroslava Vostatková, Mgr. Martin Bruoth, Blanka Exnerová — členové

komise

Omluveni: JUDr. Hana Pelčáková, Ing. Kristýna Kopecká, Zuzana Pěkná Vargová MSc. —

členky komise

Přizvaní hosté: Martina Vrbková, Jiří Hardt, Petr Štěpánek

2. Program

0 Body jednání

l. Informace o strategickém plánu Újezdu nad Lesy od pana Štěpánka

Členům komise byl představen strategický plán, který představuje vizi vývoje na

dalších deset let a podrobnější plány a postupy nestanovuje, pouze udávájejich směr.

Členové komise měli k strategickému plánu mnoho dotazů a připomínek spočívajících

v následujícím:

- Zachovat park před školou

- Začlenit do budoucího strategického plánu pásy izolační zeleně, které by

v budoucnu měli odclonit plánovanou přeložku 1/12
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- Ve strategickém plánu chybí výčet oblastí pro výhledovou revitalizaci, např.

„Včelnice“ na Blatově (Čankovská)

- Zlepšit dopravní obslužnost v městské části, zejména spoje na vlakové nádraží i

z dosud neobsluhovaných částí MČ

- Lépe reflektovat demografický vývoj obyvatel a celkové stárnutí populace v

Újezdu nad Lesy, budovat centra pro důchodce, a soustředit se na zlepšení tzv.

neformální péče a domácí péče

- V souvislosti s developerskými projekty a tvorbou bytových domů vyčlenit

developerem část bytů pro MČ, která by mohla byty pronajímat dále vybraným

skupinám

- Lépe začlenit a reflektovat potřebu zdravotní péče a dát větší prostor pro lékaře

- Zlepšit návaznost strategických plánů sousedních MČ

— Zlepšit čtivost textu pro laickou veřejnost

2. Alej Dany Slabochové informace z rady

Tajemnice komise informovala členy komise o závěrech rady. Nápad zatím nebyl

radou schválen, je potřeba předložit cenu za celkovou realizaci. Cenu menhirového

kamene a cenu pisma zjistí sl. Skalníková.

Navrhovaný text na menhirový kámen: Alej Dany Slabochové — bude vyryt na

vyleštěné plošce kamene.

3. Výsledek jednání s Lesy hl. m. Prahy

Jednalo se o úklidu, ostříhání větví, odstranění polámaných stromů atd. s ohledem na

nebezpečí úrazu kolemjdoucích návštěvníků a s ohledem na nepříjemný pohled hned

při příjezdu do Újezda nad Lesy, na pozemku na Rohožníku, který mají ve

správě. Paní Pelčáková napsala na vedoucího Ing. Petra Hrmu ze střediska Lesy

HMP žádost, a ten dne 21.4.2022 telefonoval na sekretariát úřadu s tím, že nyní jsou

zaneprázdnění většími projekty, ale že do června dají tento úsek do pořádku.

Zapsala: A. Skalníková dne: 26.05.2022

Předáno k připomínkování lng. Jitce Carbolové dne: 26.05.2022

Připomínky zapracovány: 06.06.2022

Zápis ověřen dne: :P Q,? - 267 „Ž, ý_

Termín příštího jednání je: 22.06.2022 v 16:30 hod. Velká zasedací síň
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